
Protokół Nr 14/08 
 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 22 stycznia 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1145 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca . 
W posiedzeniu uczestniczył Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie. 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 stycznia  2008 r.  
4.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia  mieszkańców  
   Opinia komisji na sesję .  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół nr 13/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji, komisja przeanalizowała te projekty , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała je jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XIV/81/08  w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja  
  pozytywnie zaopiniowała ,  
 - projekt uchwały Nr XIV/82/08  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej regulaminu 
   utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stargard Szczeciński  
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe w tym projekcie uchwały zostały uwzględnione  
zmiany zaproponowane przez  komisje i   najbardziej kontrowersyjny był zapis 
dotyczący częstotliwości wywozu nieczystości i tutaj wójt zapoznał komisję z propozycjami- 
wnioskiem komisji gospodarki  , gdzie komisja jednogłośnie proponuje , aby wywóz 
nieczystości odbywał się – z częstotliwością nie mniejszą niŜ jeden  raz w miesiącu - 
i gdzie komisja wskazuje na wykreślenie  zdania mówiącego o zezwoleniu na wspólne 
korzystanie dwóch rodzin jednoosobowych z jednego pojemnika na odpady . 
Komisja przeanalizowała wprowadzone zmiany do regulaminu , zapoznała się z nowymi 
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stawkami za wywóz nieczystości , które bardzo wzrosły , wysłuchała propozycji wójta w tej 
sprawie i to  , iŜ proponowane nowe zmiany mogą być wprowadzone na określony okres np. 
jednego roku . 
W trakcie dyskusji członkowie komisji mówili o śmieciach , które są wyrzucane w róŜnych 
miejscach na terenie gminy i ,Ŝe jest ich coraz więcej . 
Radna Kornet powiedziała ,Ŝe w pierwszej kolejności naleŜałoby wyegzekwować to , aby 
kaŜdy z mieszkańców posiadał kosz na nieczystości . 
Radny Klim – powiedział ,Ŝe jest przeciwny temu , aby wprowadzić jednokrotny wywóz 
nieczystości w ciągu miesiąca, zdaniem radnego powinien być dwukrotny wywóz .  
Przewodniczący Rady Gminy zabierając głos powiedział ,Ŝe np. rodzina 4 osobowa powinna  
mieć dwukrotny wywóz nieczystości w ciągu miesiąca . 
Komisja w formie głosowania opowiedziała się  nad częstotliwością  wywozu  i tak 4 głosami  
za dwukrotnym wywozem w ciągu miesiąca i 1 głosie za jednokrotnym wywozem . 
Wobec powyŜszego przewodnicząca komisji podała propozycję  odnośnie 
częstotliwości wywozu nieczystości  w formie wniosku komisji  , i tak :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty proponuje , aby w § 10 ust.2 wpisać  
„ z częstotliwością nie mniejszą niŜ dwa razy w miesiącu „ . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie wraz z proponowanymi zmianami . 
- projekt  uchwały Nr XIV/83/08w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno- 
Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na lata  2007-2020”  
Przewodnicząca komisji zapytała się o uwagi do otrzymanych materiałów dotyczących w/w 
projektu uchwały w związku ze zmianami zgłoszonymi przez komisję gospodarki mienia  
komunalnego i budŜetu. 
Wójt Gminy jedynie poinformował ,Ŝe do projektu uchwały zostanie dopisany paragraf 
mówiący o tym ,iŜ traci moc uchwała w sprawie uchwalenia  poprzedniej  strategii .   
Członkowie komisji uwag i pytań nie zgłosili i pozytywnie zaopiniowali w/w  projekt 
uchwały . 
Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała następujące projekty  uchwał,   które 
dokładnie zostały przestawione przez wójta gminy i wyjaśnione dlaczego zmiany dotyczą 
właśnie tych obrębów i kto z wnioskodawców zadeklarował chęć poniesienie kosztów 
związanych ze zmianą oraz w trakcie dyskusji wyjaśniano na bieŜąco wszelkie wątpliwości i 
uwagi   , i tak: 
- projekt  uchwały Nr XIV/84/08   w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
 zagospodarowania    przestrzennego w obrębie Klępino  
- projekt uchwały Nr XIV/85/08 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
  miejscowego planu zagospodarowania   przestrzennego w obrębie Święte 
- projekt uchwały  Nr XIV/86/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania    przestrzennego w obrębie Strachocin  
- projekt uchwały Nr XIV/87/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Koszewko  
- projekt  uchwały Nr XIV/88/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie Klępino 
- projekt uchwały Nr XIV/89/08 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin  
- projekt  uchwały Nr XIV/90/01 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno  
- projekt uchwały  Nr XIV/91/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
  planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Święte 
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- projekt uchwały Nr XIV/92/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
  zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin . 
Ad.4 
Przewodnicząca komisji przedstawiła informację dotyczącą działalności Gminy Stargard  
Szczeciński na rzecz ochrony zdrowia za rok 2007. 
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i przyjęli opinię   komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła przedstawioną informację i pozytywnie 
zaopiniowała działania gminy w 2007 r. na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców . 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .  
Ad.5 
Radna Kornet w związku ze złoŜoną rezygnacją lekarza Ośrodka Zdrowia w Sownie zapytała  
się o następujące  sprawy tj. co będzie z budynkiem - czy zostanie w gestii gminy i  czy jest 
zabezpieczony. 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe starał się o to by znaleźć lekarza do prowadzenia tego ośrodka ,  
ale brak osób zainteresowanych . Z  poprzednim lekarzem zostanie rozwiązana umowa najmu 
na jego wniosek .W budynku , którym właścicielem jest gmina  planuje się utworzenie 
świetlicy środowiskowej i ogniska przyszkolnego . Budynek jest zabezpieczony .  
Radny Klim –  zgłosił sprawę dotyczącą zlikwidowania powstałej  duŜej kałuŜy na drodze w 
stronę Klępina. 
Radny Grabski – zgłosił konieczność podcięcia gałęzi drzew znajdujących się przy drodze w 
samej miejscowości Golina . 
Ad.6  
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
za udział i zamknęła posiedzenie .  
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